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ACTA NÚM. 25 
 
Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació 
 
Juan Antonio Baeza Labat 
Marta Bertrán Tarrés 
Jordi Carrabina Bordoll 
Mercè Díez Jiménez 
Juan Jesús Donaire Benito 
Paloma González Marcén 
Maria Dolors Izquierdo Tugas 
Assumpció Malgosa Morera 
Iván Martínez Flores 
Màrius Martínez Muñoz 
Vicente Martínez Perea 
Xavier Navarro Acebes 
Cristina Palet Ballús 
Xavier Ramos Morilla 
Nerea Roher Armentia 
Rosa María Sebastián Pérez 
 
 
No assisteixen a la reunió Cristina Blasi Casagran, Carme Font Paz, Lidiane Nunes de 
Castro, Virginia Luzón Fernández, Pilar Orero Clavero ni David Sánchez Solbes. S’ha 
excusat d’assistir-hi Alejandro Perálvarez Marin. 
 
Hi assisteixen amb veu i sense vot Àngels Osuna Torres, cap de la Unitat de Gestió de 
Recursos de l’Àrea de Gestió de la Recerca, i Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de 
Gestió de la Recerca. 
 
Hi actua com a secretària Sandra Vives Prieto, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
2. Informe de les vicerectores. 
3. Aprovació, si s’escau, de la modificació de la convocatòria d’ajuts per a 

l’adquisició/renovació d’equipament científic i tecnològic UAB 2023. 
4.1 Aprovació, si s’escau, del Programa PIF UAB.  
4.2 Aprovació, si s’escau, del Programa d’incorporació d’investigadors UAB. 
5. Aprovació, si s'escau, de la convocatòria de reassignació de places TSR. 
6. Informar favorablement, si s'escau, de la supressió d'un CER - Punt ajornat 
7. Informar favorablement, si s'escau, de sol·licituds de reconeixement    d'activitats de 
recerca. 
8. Informar favorablement/Aprovació, si s’escau, d’adscripcions i desadscripcions 
d’investigadors/es a instituts i/o centres de recerca. 
9. Aprovació, si s'escau, de la supressió d'un laboratori de prestació de serveis. 
10. Assumptes de tràmit. 
11. Torn obert de paraules. 
 

 
 
 
 

A les 9:30 h del dia 21 de desembre de 
2023, es reuneixen, en sessió ordinària, a la 
sala de juntes del Rectorat, sota la 
presidència de la vicerectora de Recerca, 
Assumpció Malgosa Morera, els membres 
de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació assenyalats al marge.  
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Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació acorden aprovar l’acta de la sessió de 24 de novembre de 2023.  
 
 
2. Informe de les vicerectores 
 
La presidenta informa sobre les Jornades de Recerca de la CRUE, que van tenir lloc del 
29 de novembre a l’1 de desembre. Van ser molt exitoses amb 485 assistents i 20 
ponents. Així mateix, hi van assistir diverses autoritats, com ara la ministra de Ciència, 
Innovació i Universitats, el conseller de Recerca i Universitats i el president de la CRUE. 
S’hi van tractar temes al voltant de l’avaluació de la recerca, l’estat actual de les 
universitats nacionals i  europees, l’ètica, i la col·laboració publicoprivada, entre d’altres. 
S’explica que la documentació i les fotografies de les Jornades es publicaran al web.  
 
La presidenta també comenta que s’ha signat la Resolució definitiva sobre ajuts Juan 
de la Cierva i que se n’han concedit quinze.  
 
Seguidament explica que es va obrir la convocatòria Talent i es va tancar el 13 de 
novembre. S’està gestionant a través de la plataforma del Banc de Santander. Hi ha cinc 
sol·licituds per a tres places. AGAUR avalua aquesta convocatòria i es preveu que es 
resoldrà a l’abril.  
 
Hi afegeix que s’han concedit a la UAB nou projectes de la convocatòria Consolidación 
Investigadora.  
 
Sobre les FPU, la presidenta informa que aquest any encara no s’ha fet públic el 
procediment per fer la contractació; com que normalment solen exigir que les 
contractacions estiguin realitzades el 9 de gener, s’ha contactat amb el Ministeri sobre 
aquest tema. Des del Ministeri s’ha contestat, de paraula, que la data que estaven 
valorant era el 15 de gener.  
 
D’altra banda, la presidenta valora la possibilitat que la directora de l’Escola de Doctorat, 
Imma Ponte, assisteixi a la Comissió per explicar les principals novetats del reial decret 
que regula els ensenyaments oficials de doctorat. Un dels temes més problemàtics és 
que, actualment, abans de dipositar la tesi s’han de tenir dos informes externs que poden 
proposar canvis a la tesi. Des de l’Escola s’estudia com s’implementaran aquests canvis.  
 
Així mateix, la presidenta fa referència als criteris de sexennis que s’han publicat, en 
especial, a la confusió sobre algun dels ítems, com per exemple el xoc entre interessos 
d’accés obert i els de les editorials. Informa que des de Biblioteques ja estan en contacte 
amb ANECA per veure com es poden resoldre aquestes problemàtiques.  
 
També informa que s’ha fet pública la convocatòria “Investigo” catalana. Això no obstant, 
explica que només es poden demanar com a màxim tres places, per la qual cosa és 
probable que sol·licitin places més generals perquè se’n pugui afavorir tothom.  
 
Finalment, la presidenta dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, que explica les 
novetats relatives al seu àmbit. Informa sobre la fusió per absorció de la Fundació 
MOVE, de la qual la UAB és patrona, amb la Fundació Barcelona Graduate School of 
Economics.  
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Així mateix explica que el 28 de novembre va tenir lloc el DeepTech Summit, organitzat 
per Barcelona Activa, l’Ajuntament de Barcelona i la Direcció General de Transferència  
i Societat del Coneixement. Consistia en una jornada de transferència en l’àmbit català 
en la qual es va presentar el Programa Arquímedes, un programa propi del Pla 
d’Emprenedoria de la UAB.  
 
La vicerectora també comenta que aquell mateix dia, a la tarda, es va fer el lliurament 
de premis Joan Roget a la transferència de coneixement. 
 
Així mateix, el 12 de desembre es va celebrar el Demo Day del programa de la Ciència 
al Mercat. Es tracta d’un programa de formació on es treballen competències 
emprenedores amb idees per poder constituir empreses.   
 
El dia 13 de desembre va tenir lloc l’Investment Forum del Programa Arquímedes, a la 
Casa de la Convalescència, el qual va tenir molt bona acollida, i que va consistir en una 
fira d’inversors per tal que les empreses spin-off de la UAB hi poguessin fer una ronda 
de presentacions.  
 
Tot seguit la vicerectora informa sobre els avenços relatius a les obres per ampliar la 
Sala Blanca del Centre Nacional de Microelectrònica (CNM).  
 
També explica que va tenir lloc el patronat del PRUAB, el qual ha tancat en positiu.  
 
A continuació informa que s’ha publicat la convocatòria del PoC, convocatòria pròpia de 
la UAB on es concedeixen 150.000 €. Aquest any s’han pogut concedir cinc projectes 
mentre que altres anys se n’havien concedit tres. Es van atorgar tres ajuts en un primer 
moment i com que es va veure que encara hi havia una bossa de diners sobrers es va 
ampliar a dos projectes més. Els investigadors als quals s’ha concedit aquesta 
convocatòria pels seus projectes amb potencial de transferència són: Nerea Roher, 
Manuel Castillo, Esther Molina, Salvador Ventura i José Muñoz. Ventura. La vicerectora 
assenyala que per a l’any vinent han aconseguit que el pressupost de la convocatòria 
sigui de 200.000 €.  
 
Finalment, cedeix la paraula al vicerector d’Economia, que explica l’obligació de l’article 
57.7 de LOSU de dedicar com a mínim un 5 % del pressupost a programes propis 
d’investigació.  El vicerector explica les dificultats interpretatives de l’article, 
concretament el concepte de pressupost, que entén que es tracta del pressupost general 
i del concepte programes propis. A continuació, detalla totes les partides que dedicarà 
la UAB a recerca el 2024 i indica que ja s’està acomplint aquesta obligació, fins i tot 
s’està uns punts percentuals per damunt del que seria habitual.  
 
A continuació, la presidenta obre un torn de paraules. Els membres de la Comissió 
discuteixen sobre quins conceptes s’haurien d’incloure o no en el càlcul del 5 %. Es 
comenta que el retorn del cànon hauria de quedar fora, però es respon que la raó per la 
qual l’hi han inclòs és perquè el cànon està destinat a cobrir costos indirectes.  
 
Així mateix, els membres de la Comissió discuteixen sobre els dipòsits de les tesis. Es 
comenta que des de l’Escola de Doctorat s’estan fent lectures que els preocupen perquè 
poden impactar en la promoció dels doctorands i dels lectors. Per exemple, es diu que 
els lectors tenen restriccions en aparèixer als programes de doctorat perquè no tenen 
acreditació de recerca o bé que els doctorats industrials només són per a l’inici d’una 
tesi. També es discuteix sobre les revisions de les tesis. La vicerectora respon que 
alguns d’aquests problemes poden estar relacionats amb les modificacions del reial 
decret de doctorat.  
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3. Aprovació, si s’escau, de la modificació de la convocatòria d’ajuts per a 
l’adquisició/renovació d’equipament científic i tecnològic UAB 2023. 
 
La presidenta informa que a la Comissió d’Economia i Organització es va aprovar una 
modificació de la data de resolució, per les dificultats de poder acomplir els terminis que 
s’establien a la convocatòria. Consegüentment, en aquesta Comissió s’ha d’aprovar que 
la data màxim serà el 28 de febrer 2024. S’informa que al gener es farà una Comissió 
extraordinària per poder resoldre aquests ajuts.  
 
Nerea Roher, directora de l’IBB, explica que aquest canvi de terminis els pot afectar 
negativament perquè a alguns proveïdors amb els quals havien parlat no se sap si els 
convindrà aquest canvi de terminis. Suggereix que el proper any es faci tot amb una 
mica més de temps.  
S’explica que és cert que la convocatòria es va treure tard perquè des dels vicerectorats 
de Recerca i d’Innovació també van rebre a última hora les notícies que rebrien uns 
recursos.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Aprovar la modificació de la Convocatòria d’ajuts per a 
l’adquisició/renovació d’equipament científic i tecnològic de la UAB per al 2023, 
en els termes establerts a l’Annex núm. 1.  
 
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
4.1. Aprovació, si s’escau, del Programa PIF UAB 
 
La presidenta explica la proposta de Programa de contractes predoctorals, que consta 
de dues accions. D’una banda, es preveu destinar finançament per cobrir quinze nous 
contractes predoctorals anuals, que aniran lligats a la recerca, no a la docència. I d’altra 
banda, tot responent la demanda d’alguns departaments, s’ha volgut mantenir la figura 
dels PIF finançats amb capítol 1, sempre que el departament ho sol·liciti abans que es 
facin els contractes de professors associats. 
 
La vicerectora informa que en relació amb el punt 1 del document (nou Programa de 
contractes predoctorals de la UAB) encara no està gaire clar quan es podrà dur a terme 
la incorporació, per la qual cosa demana que els membres no tinguin en compte la data 
“setembre 2024” per a la votació i es proposa eliminar-la del document.  
 
S’obre un torn de paraules en què es pregunten diversos aspectes que no han quedat 
clars d’aquest nou programa, En concret, sobre la primera part del programa: i) es 
proposa que en el moment en què es faci la convocatòria s’especifiqui que cada 
professor només pugui tenir un contracte predoctoral. La vicerectora de Recerca respon 
que així es farà; ii) es pregunta per quina raó no es pot simplificar el procediment i 
allargar la llista de les FI i donar-les per a aquest any. Es respon que no està del tot clar 
que es pugui fer per a cada convocatòria i, d’altra banda, per qüestions pressupostàries 
s’hauria de comprovar si es tindrien recursos suficients per poder-ho fer ja aquest 2024; 
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iii) es proposa que s’aclareixi i s’unifiqui el criteri sobre si s’utilitza el concepte hores 
presencials, hores o crèdits, perquè això provoca confusió. La vicerectora respon que 
s’unificarà la unitat de mesura i es comptaran totes les hores amb la mateixa 
metodologia.  
 
Respecte a la segona part del programa es pregunta per quina raó només es poden 
utilitzar les figures d’associat. Es respon que només es poden utilitzar les figures 
d’associat perquè aquestes persones tenen contracte indefinit, al contrari de les de 
substitut, que no tenen perquè cobrir tota la durada del contracte pre-doctoral.  
 
En aquest sentit, la vicerectora informa que aquest Programa, com que té dues parts, 
una que depèn del vicerectorat de Recerca i una altra que depèn de Personal Acadèmic, 
haurà de ser aprovat per ambdues comissions. És per això que se’n demana l’aprovació 
condicionada al fet que s’aprovi a la pròxima sessió de la Comissió de Personal 
Acadèmic.  
 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Aprovar el Programa PIF UAB, condicionat a la seva aprovació per la 
Comissió de Personal Acadèmic, en els termes establerts a l’Annex núm. 2.  
 
SEGON.- Traslladar a la Comissió de Personal Acadèmic l’acord anterior, per tal 
que exerceixi les seves competències.   
 
TERCER.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
4.2 Aprovació, si s’escau, del Programa d’incorporació d’investigadors UAB 
 
La presidenta informa sobre el nou Programa d’incorporació d’investigadors que es vol 
fer públic des del Vicerectorat de Recerca, que respon a la necessitat de la UAB 
d’atraure investigadors de fora. Explica que això ja es va endegar el 2019 amb un 
programa d’atracció de talent en què s’incorporaven dos contractes d’ERC a l’any. Indica 
que el que es vol fer ara és ampliar aquest programa ja existent. En aquest sentit, la 
proposta que sotmeten a votació és que l’any 2030 es passi a tenir 30 investigadors, 
però no només ERC, sinó ampliant-ho a altres figures.  
 
La idea és incorporar anualment de dues a quatre places d’investigadors cada any, però 
no restringir-ho a la figura d’ERC, sinó ampliar-ho a altres figures. La presidenta informa 
que, en principi, es farà amb la figura contractual d’investigador distingit permanent, amb 
un mínim de set crèdits de docència, ja que considera que també és important que 
s’involucrin en la formació de l’alumnat. Així mateix, informa sobre les obligacions i 
compromisos que assumirien aquestes persones. De la mateixa manera, explica que 
aquests contractes han de tenir una avaluació de la intensificació de la recerca al llarg 
dels anys.  
 
Seguidament s’obre un primer torn de paraules en què els membres de la Comissió 
pregunten sobre diversos aspectes del programa, ja que consideren que encara falta 
maduresa al programa, tot i que veuen amb molt bons ulls la proposta i feliciten la 
vicerectora de Recerca per la iniciativa. En aquest sentit, els membres de la Comissió 
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formulen preguntes en relació amb les possibilitats de promoció d’aquestes persones 
enfront d’altres figures, l’exigència d’un mínim de docència, l’exigència de presentar-se 
a places de professorat, i quins investigadors poden optar a aquestes places. En 
general, els membres consideren que la redacció ha de ser més clara, ja que, en cas 
contrari pot donar lloc a confusions i males interpretacions.  
 
La presidenta respon les diverses preguntes. Amb relació a la promoció d’aquestes 
persones, explica que la solució més fàcil és que aconsegueixin un Consolidator o un 
Advanced, en què el contracte és de catedràtic. La presidenta informa que en els mèrits 
rellevants per accedir a una plaça de catedràtic es reserva una plaça per ERC, raó per 
la qual podrien entrar per aquesta via. Aquesta promoció no pot anar més enllà de la 
que té el professorat a la UAB perquè no existeixen altres figures. Així, explica que és 
l’única universitat que ofereix aquest tipus de programa. En l’àmbit econòmic, també hi 
ha els sexennis i quinquennis, en cas que facin la suficient docència que els permeti 
presentar-s’hi. Però, a banda d’això, no hi ha més figures que se’ls pugui oferir des de 
la UAB.  
 
Quant a qui pot optar-hi, la presidenta concreta que actualment els RyC R3 no poden 
entrar als instituts sinó que han d’entrar als departaments. És per això que es vol posar 
aquesta opció en una disposició transitòria. Així mateix, assenyala que als investigadors 
procedents de departaments no se’ls permet optar a aquest programa perquè ja tenen 
una via per consolidar-los dins de la UAB. Per a aquests investigadors que ja estan en 
departaments hi ha un altre document, que és el de la intensificació investigadora, el 
qual també es presenta en aquesta Comissió. Aquest document inclou que un professor 
que ja té una ERC o té un altre projecte similar pugui tenir una etapa d’intensificació 
investigadora en què pugui rebaixar la docència. Es fa una intervenció relativa a aquest 
document on se suggereix que si aquest document només fa referència a les tasques 
docents de les figures docents, es podria afegir com una addenda al model dedicació 
acadèmica, per tal que tota la informació quedés recollida en un únic document. La 
presidenta precisa que aquest document també l’ha d’aprovar la Comissió de Personal 
Acadèmic i que deixa a criteri seu on quedarà reflectit, tot i que el més probable que 
l’incorporin al model de dedicació acadèmica.  
 
També s’explica que en el document s’inclourà que el programa es revisarà al cap de 
dos anys, per la qual cosa si amb el temps es veu que hi ha certs aspectes que no 
acaben de funcionar o que es poden millorar, es pugui fer.  
 
Per finalitzar el primer torn, la presidenta respon que la docència no s’ha de veure com 
una penalització, sinó com una activitat que afavoreix tota la Universitat. 
 
Tot seguit la presidenta obre un segon torn de paraules. Els membres de la Comissió 
segueixen la discussió i entenen que abans de procedir a una votació del document els 
agradaria que el programa estigués redactat amb més detall i amb més cura on es 
recullin els dubtes que han sorgit en aquesta sessió.  
 
Finalment, la presidenta n’ajorna l’aprovació al febrer.  
 
5. Aprovació, si s’escau, de la Convocatòria de re-assignació de places TSR 
 
La presidenta explica que aquesta convocatòria és per reassignar dues places de TSR 
a grups SGR tot mantenint el règim de cofinançament del programa, d’acord amb les 
condicions establertes a l’Annex núm. 3.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 



7 
 

 
PRIMER.- Aprovar la convocatòria de reassignació del programa TSR, en els 
termes de l’Annex núm. 3.  
  
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència, i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
6. Informar favorablement, si s'escau, de la supressió d'un CER - Punt ajornat 
 
Aquest punt s’ha ajornat per a la propera sessió d’aquesta Comissió.  
 
 
7. Informar favorablement, si s’escau, del reconeixement d’activitats de recerca 
 
La presidenta dona la paraula a la vicerectora d’Innovació que informa de la sol·licitud 
de reconeixement d’activitats de recerca, relacionada a l’annex núm. 4, així com de 
l’acord pres per la comissió ad hoc en relació amb la sol·licitud presentada, el qual 
s’eleva a la Comissió de Recerca, Transferència i Innovació en qualitat de proposta 
d’informe favorable (annex núm. 5).   
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Informar favorablement sobre el reconeixement d’activitats de recerca 
a la següent persona, en els termes establerts als articles 5 i 6 de la normativa de 
la UAB sobre reconeixement d’activitats de recerca a l’empara de l’article 21.1 de 
la Llei 24/2015, de 24 de juliol, de patents:    
   
- Núria REGUERO JIMENEZ 
  
SEGON.- Elevar aquests acords al rector perquè exerceixi les seves funcions  
  
TERCER.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i de Transferència, Innovació 
i Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords.    
   
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius     
 
 
8. Informar favorablement/Aprovació, si s’escau, d’adscripcions i desadscripcions 
d’investigadors/es a instituts i/o centres de recerca. 
 
La presidenta informa sobre la proposta de modificació d’adscripció d’activitat 
investigadora de personal acadèmic a CER i instituts de recerca propis d’acord amb 
l’annex núm. 6 i la modificació d’adscripció de l’activitat investigadora de personal 
acadèmic a institucions amb personalitat jurídica pròpia d’acord amb l’annex núm. 7. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
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PRIMER.- 1. Informar favorablement l’adscripció de l’activitat de recerca dels 
investigadors als instituts i centres d’estudis i de recerca en els termes de l’annex 
núm. 6.  
 
2. Elevar aquest acord a la vicerectora de Recerca perquè exerceixi les seves 
competències. 
  
3. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
SEGON.- 1. Aprovar l’adscripció de l’activitat de recerca dels investigadors a 
entitats amb personalitat jurídica pròpia que s’identifiquen a l’annex núm. 7.  
 
2. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
  
3. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.       
 
9. Aprovació, si s’escau, de la supressió d’un LPS: Laboratori d’Especiació Química 
 
La presidenta explica que aquest LPS ha demanat la seva supressió per inactivitat del 
servei.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
PRIMER.- Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la supressió de l’LPS 
Laboratori d’Especiació Química. 
  
SEGON.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
10. Assumptes de tràmit 
 
No n’hi ha. 
 
11. Torn obert de paraules 
 
S’obre un torn de paraules. Es dona la paraula al senyor Juan Antonio Baeza, que fa 
una observació relativa als cànons de projectes dels departaments i explica que cada 
vegada es poden carregar menys ítems (neteja, paper etc.), la qual cosa implica que 
s’ha de treure de la part de retorn de cànon que va a l’investigador o al departament. Es 
respon que, efectivament, els cànons estaven per pagar les despeses que no eren 
elegibles dins dels projectes i veu molt difícil que es puguin fer canvis en aquest sentit.  
 
 
A les 12.37 h, la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
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La secretària 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 


